



## Bestätigung Verhaltenskodex

Page  
:  
1/1

## Confirmation Code of Conduct

**Pegasus Optik GmbH hat den Verhaltenscodex der Electronic Industry Citizenship Coalition (EICC) als Basis für das eigene Handeln definiert. Vertrauen, Berechenbarkeit, Ehrlichkeit und Geradlinigkeit sind der Leitfaden für alle Aktivitäten.**

**Die Pegasus Optik GmbH bestätigt hiermit, sich sowohl nach innen als auch nach außen an die geltende Gesetzeslage zu halten, soziale und ethische Gedanken zu verfolgen, umwelt- und energieschonende Maßnahmen umzusetzen und Gesundheit und Sicherheit der Mitarbeiter für alle Arbeitsprozesse zu gewährleisten.**

**Weiterhin sind für die Pegasus Optik GmbH die Richtlinien der "UN Convention Against Corruption", "Universal Declaration of Human Rights" und des "ILO Code of Practise on Safety and Health" maßgebend.**

Pegasus Optik GmbH has defined the Electronic Industry Citizenship Coalition (EICC) code of conduct as base for its behavior. Confidence, calculability, honesty and directness are the guide for all activities.

Pegasus Optik GmbH hereby confirms to respect for internal and external actions current laws, to follow social considerations and ethic principles, reasonable handling for environment and energy and to protect safety and health for its employees in all work processes.

Furthermore for the Pegasus Optik GmH the directives of the "UN Convention Against Corruption", the "Universal Declaration of Human Rights" and the "ILO Code of Practise on Safety and Health" are essential.

**PEGASUS OPTIK GMBH**

Signature

*[Handwritten signature]*  
**WOLFGANG WÄLLENHORST**

Nu. No.	Position	Datum Date	Prüfung Observation
1	GF / Managing Director	25.10.2016	Dr. Alexander Jovanovic